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Zápisnica 

7. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

21. októbra 2024 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti  

5.1 Návrh Dodatku č. 8 k Vyhláške rektora TU č. 3/2004 - Organizačný a prevádzkový 

poriadok systému automatickej identifikácie osôb.  

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

8.1 Systém hodnotenia akademických a neakademických zamestnancov.  

9. Rozličné 

 

 

Bod 1 

7. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal prítomných 

členov KR TU. Ospravedlnil neúčasť prof. PhDr. Vladimíra Rábika, PhD., povereného 

prorektora TU a prof. PhDr. Mareka Majdana, MSc. PhD., povereného prorektora TU, ktorí 

sa nemohli osobne zúčastniť rokovania. Privítal prodekanku PF TU ThLic. Mgr. Michaelu 

Moravčíkovú, Th.D. v zastúpení dekanky PF TU a doc. PhDr. Máriu Dědovú, PhD., 

v zastúpení dekana FF TU.  

Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom. Vzhľadom na 

neprítomnosť niektorých z dekanov navrhol vypustiť z programu bod č. 8.1. V súvislosti 

s riešením problematiky, ktorá je predmetom tohto bodu, bude zvolané samostatné stretnutie 

za účasti všetkých dekanov fakúlt s cieľom prijatia spoločného rozhodnutia. KR TU 

s uvedeným návrhom konsenzuálne súhlasilo.  

 

 

Bod 2 

 

Poverený rektor univerzity informoval prítomných členov KR TU o aktuálnych 

záležitostiach.   

Dňa 28.10. 2024 sa uskutoční stretnutie s predstaviteľmi SAAVŠ, predmetom ktorého 

bude spätná väzba na posudzovanie vnútorného systému zabezpečovania kvality na TU, a to 

v oblasti podávanie žiadosti o posúdenie, prípravy a samotného posudzovania na mieste a 

hodnotiacej správy pracovnej skupiny.  
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Dňa 21. 11. 2024 sa uskutoční pracovné stretnutie so zástupcami Ministerstva 

školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR (ďalej len „ministerstvo školstva“), na ktorom bude 

prerokovaný model financovania výkonnostných zmlúv a nové dimenzie ďalšieho 

periodického hodnotenia tvorivej činnosti (VER) – výskumné prostredie a spoločenský 

dopad. K uvedenej problematike bude v skoršom termíne zvolané samostatné stretnutie 

s dekanmi fakúlt, ktoré bude poverený  rektor univerzity iniciovať. 

Ďalej poverený rektor informoval, že po skončení KR TU sa o 13.00 h zúčastní 

stretnutia s podpredsedníčkou AS TU za študentskú časť a predsedníčkou Študentskej rady 

TU, v rámci ktorého chcú prediskutovať formy možnej spolupráce vedenia univerzity so 

zástupcami študentov.  

Do pozornosti dal informáciu, že dňa 31. 10. 2024 bude udelené rektorské voľno pri 

príležitosti sviatku všetkých svätých. Informácia bola distribuovaná na fakulty riaditeľkou 

kancelárie rektora TU, dr. Krupovou.  

Následne členov KR TU oboznámil, že bolo doručené rozhodnutie Ministerstva 

investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie o schválení žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na predložený projekt „Podpora v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti 

na Trnavskej univerzite v Trnave“. Na uvedený projekt bude ministerstvom pridelená celková 

čiastka viac ako 430 tisíc eur. V týchto dňoch bol doručený návrh zmluvy, ktorý bude 

predmetom pripomienkového konania po formálnej i obsahovej stránke a následne po podpise 

budú realizované aktivity stanovené v rámci projektu.   

Ďalej prítomných podrobne informoval o výsledkoch 116. zasadnutia SRK, ktoré sa 

uskutočnilo v dňoch 16. - 17.10. 2024 za účasti zástupcov ministerstva školstva. V rámci 

dvojdňového rokovania sa prítomní venovali viacerým dôležitým témam, medzi ktoré patrili 

vplyv konsolidačných opatrení na medziročný rast financií daný výkonnostnými zmluvami, 

tlak na profesionálne orientované študijné programy a zdôraznenie dôležitosti bakalárskeho 

stupňa štúdia, podpora zdieľaných infraštruktúr a s tým spojené výzvy, koncepcia novej 

metodiky financovania vysokých škôl a novela vysokoškolského zákona, zámer meniť pomer 

medzi vzdelávaním a vedou a jeho fixácia na 55 a 45, zvýšenie prideľovanej finančnej 

podpory na tvorbu učebníc, redukcia odborových koeficientov, nárast finančných 

prostriedkov prideľovaných na spoluprácu s praxou,  vyhlásenie novej výzvy na vznik a 

rozvoj simulačných centier pre zabezpečenie vzdelávania študentov lekárskych a 

zdravotníckych vied a podpora adaptácie študentov stredných škôl pri prechode na vysoké 

školy.  

Na zasadnutí SRK bol prítomný aj predseda výkonnej rady SAAVŠ, prof. 

Redhammer, ktorý informoval prítomných o blížiacej sa expirácii HIK-ov v roku 2026 a 

potrebe reakreditovania všetkých učiteľských študijných programov do konca nasledujúceho 

leta. Zároveň informoval, že bude zo strany agentúry rozposlaný dotazník študentom 

a učiteľom za účelom získania názorov na proces akreditácie.  

Poverený rektor ďalej oboznámil prítomných, že ministerstvo vytvorilo tzv. automat, 

v rámci ktorého vyčlení časť peňazí, ktoré sa budú v 1., 5. a 9. mesiaci v roku automaticky 

prideľovať univerzitám za 4 hodnotené parametre – článok v databáze prírodovedeckého 

smeru, vysokocitovaný článok, európsky patent a podpora RCG grantov.  

 V závere svojho vystúpenia dal do pozornosti, že bol oslovený prezidentom SRK 

s ponukou na hosťovanie a organizáciu nasledujúceho zasadnutia SRK, ktoré sa uskutoční 

26.11.2024. 

 

 

Bod 3 

 

Poverená prorektorka pre vzdelávanie a kvalitu, dr. Nevolná v rámci ďalšieho bodu 

programu oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

Poverená prorektorka informovala o prebiehajúcej príprave vyhlášky o školnom 

a súvisiacich poplatkoch na akademický rok 2025/2026, pričom dala do pozornosti, že 

doposiaľ stále nie je k dispozícii schválená maximálna výška školného zo strany ministerstva. 
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Napriek tomu sa rozhodla pripravený návrh predložiť na najbližšie rokovanie KR TU, aby bol 

vnútorný predpis prijatý pred koncom kalendárneho roka.   

Zo strany ministerstva bola doručená požiadavka v súvislosti s údajmi na portáli 

vysokých škôl. Pri kontrole údajov zistili, že viaceré vysoké školy nemajú správne opísané 

študijné programy v anglickom jazyku, preto s cieľom podpory internacionalizácie požiadali 

do konca kalendárneho roka o nápravu. Požiadavku bude poverená prorektorka riešiť 

v spolupráci so študijnými prodekanmi, vzhľadom na to, že údaje uvedené na portáli 

spracúvajú a zverejňujú jednotlivé fakulty.  

Ďalej informovala, že Asociácia univerzít tretieho veku bude oslavovať 30. výročie jej 

založenie. Pri tejto príležitosti bude vytvorená publikácia, ktorá bude obsahovať prehľad 

univerzít tretieho veku pôsobiacich na Slovensku s organizačným začlenením univerzít, 

charakteristikou vzdelávania UTV, víziou a smerovaním  UTV. V tejto súvislosti boli 

pripravované podklady za UTV TU z podkladov z jednotlivých fakúlt, za ktorých prípravu 

dekanom poďakovala.  

Na záver informovala o priebežných zmenách v rámci zloženia členstva RVHK 

a zároveň poďakovala za doručené nominácie zo strany dekanov fakúlt.  

 

 

Bod 4 

 

Vzhľadom na neúčasť povereného prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosti  

na zasadnutí odznejú aktuálne záležitosti a informácie z tejto oblasti na najbližšom zasadnutí 

KR TU.  

 

 

Bod 5 

 

Vzhľadom na neúčasť povereného prorektora pre rozvoj a informačné systémy na 

zasadnutí odznejú aktuálne záležitosti a informácie z tejto oblasti na najbližšom zasadnutí KR 

TU.  

 

 

Bod 6 

 

Poverená prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková v rámci ďalšieho bodu 

programu oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

Členov KR TU oboznámila s procesom prípravy auditu zahraničných expertov 

v rámci projektu internacionalizácie, ktorý sa uskutoční v dňoch 22.-23.10.2024. V piatok 

18.10.2024 sa bude konať koordinačné stretnutie so všetkými účastníkmi auditu, zároveň 

priebežne komunikujú s audítorkami. V piatok sa zároveň očakáva doručenie správy k auditu, 

na základe ktorej bude vypracovaný akčný plán k auditu a ďalší plán a postup na zlepšenie 

a podporu internacionalizácie v podmienkach univerzity.  

Ďalej uviedla, že Ministerstvo školstva vyhlásilo výzvu na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie dotácie na vedecko-technické služby na dobudovanie a udržanie centier 

Euraxess na Slovensku. Cieľom je podpora výskumníkov, ktorí majú záujem o zahraničnú 

mobilitu a rozvoj svojej kariéry v Európe i mimo nej. Napriek veľmi skorému termínu 

uzavretia výzvy, a to koniec októbra, sa pokúsia o zapojenie do výzvy.  

 

 

Bod 7 

 

Kvestorka univerzity v úvode informovala o záveroch zasadnutia Klubu kvestorov, 

ktoré sa uskutočnilo v dňoch 26. – 27. 9. 2024 v Trenčíne. V tejto súvislosti detailne 

oboznámila prítomných s novelizáciou zákona o rozpočtových pravidlách, ktorá s účinnosťou 
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od januára 2025 nastavuje limit bežných výdavkov. Ďalšou dôležitou problematikou, ktorá 

bola riešená na zasadnutí je vplyv transakčnej dane na vysoké školy. Vysoké školy neboli 

z transakčnej dane vyňaté úplne, avšak bude sa týkať iba určitých druhov prevodov, a to 

s účinnosťou od 1. 4. 2026, čo bude predstavovať nárast nákladov univerzity v tejto oblasti.  

Následne informovala o postupe v rámci konzorciálnych a ostatných investičných 

aktivít. Najväčšou investičnou aktivitou je výstavba auly a kongresového centra. V tejto 

súvislosti bolo 11. 10. 2024 odovzdané stavenisko dodávateľovi stavby. V priebehu 

najbližších dní začnú búracie práce po doriešení všetkých povolení.  

V súvislosti so zabezpečením obnovy fasády budovy FZaSP TU bola vysúťažená 

firma, s ktorou bola už podpísaná zmluva.  Dňa 25. 10. 2024 bude odovzdané stanovisko 

a začne sa s prácami na fasáde, ktoré by mali trvať maximálne 8 týždňov. Ďalšou aktivitou je 

realizácia odvlhčenia budovy PF TU, ktorá je v štádiu prípravy. Zatiaľ disponujú iba 

posudkom s návrhom formy, ktorú je vhodné zvoliť, v procese prípravy sú súťažné podklady 

a návrh zmluvy, verejné obstarávanie bude v zmysle zmluvy vyhlásené do 2 mesiacov.  

Vo veci kúpy budovy na Paulínskej ulici v Trnave prebehlo stretnutie s rektorom 

a kvestorom STU v Bratislave. Budú vypisovať verejnú obchodnú súťaž, do ktorej sa budeme 

môcť zapojiť po doručení finančných prostriedkov zo strany ministerstva školstva. V tejto 

súvislosti už ministerstvo pripravuje dodatok k partnerskej zmluve.  

K posunu prišlo aj v oblasti konzorciálnych integračných aktivít. Uskutočnilo sa prvé 

stretnutie s prorektormi, v zmysle ktorého sme projektovému manažérovi predložili zloženie 

pracovných tímov a koordinátorov aktivít, v súčasnosti sa čaká na predloženie zostavených 

pracovných tímov a koordinátorov zo strany UCM. Pripravujú sa dodatky k pracovným 

zmluvám a do 30. 10. 2024 máme povinnosť pripraviť personálne podklady k matici a zaslať 

ich ministerstvu školstva.  

Následne informovala o ďalších aktuálnych informáciách. V nadväznosti na blížiace 

sa uplynutie kalendárneho roka prevádzkovania jedálne spoločnosťou GTH prebehne 

hodnotiace stretnutie, o jeho výsledkoch bude informovať na ďalšom zasadnutí KR TU.  

TU dostala od konateľa spoločnosti Yzamer, Ing. Izakoviča ponuku na napojenie 

budovy FZaSP  a budovy Adalbertinum na horúcovodnú prípojku, tieto budovy majú plynové 

kúrenie ako posledné spomedzi ostatných budov, ktoré má univerzita vo vlastníctve. Uvedenú 

ponuku podrobne zdôvodnila po vecnej aj po finančnej stránke a požiadala KR TU o 

vyjadrenie k uvedenej ponuke. Poverený rektor univerzity ako aj ostatní členovia KR TU 

s uvedeným vyjadrili súhlas a prijali nasledovné uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 1/7-21102024 

KR RU súhlasí s prijatím ponuky spoločnosti ESM-Yzamer s.r.o. na vybudovanie 

horúcovodnej prípojky a zabezpečenie s tým spojených administratívnych úkonov za 

účelom napojenia budovy FZaSP TU a budovy Adalbertinum.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

Informovala o zámere realizácie výjazdového rokovania kvestorky a tajomníčok fakúlt 

a požiadala dekanov o vyjadrenie k uvedenému návrhu. Dekani fakúlt s uvedeným návrhom 

konsenzuálne vyjadrili súhlas.  

Na záver uviedla, že boli oslovení novým majiteľom ubytovne Nukleon. Navrhol 

stretnutie za účelom prejednania zámerov a očakávaní v súvislosti s blížiacim sa koncom 

platnosti zmluvy o ubytovaní študentov v tomto zariadení. O výsledkoch rokovania bude 

informovať.  
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Bod 8 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania riaditeľka kancelárie rektora TU, dr. Krupová 

informovala o spracovaní Periodickej hodnotiacej správy za rok 2023. Spracovaná bola na 

úrovni oddelenia pre kvalitu a prorektorov pre vzdelávanie, vedu a rozvoj. Predošlý týždeň 

bola zaslaná na prerokovanie Vedeckej rady TU prostredníctvom korešpondenčného 

hlasovania. Súbežne bola zaslaná aj predsedníčke RVHK, keďže RVHK správu schvaľuje 

a pripravuje k nej internú spätnú väzbu.  

Následne dala do pozornosti celoslovenský prieskum názorov zamestnancov vysokých 

škôl, o ktorého vyplnenie požiadal poverený rektor univerzity mailom dňa 15. 10. 2024. 

Prieskum bol pripravený SAAVŠ a zameriava sa na podmienky a kvalitu vysokoškolského 

vzdelávania. Primárnu cieľovú skupinu prieskumu tvoria učitelia a vedeckovýskumní 

pracovníci. Sekundárnu cieľovú skupinu predstavujú pracovníci  administratívnej, technickej 

či inej podpory vzdelávania a výskumu. Uvedené rozdelenie sa odráža v špecifických 

otázkach určených len pre konkrétnu skupinu respondentov. Dotazník mapuje podmienky 

práce zamestnancov vo vysokoškolskom priestore, možnosti ich zlepšenia a venuje sa aj 

zabezpečovaniu kvality vzdelávania. Získané odpovede budú hromadne spracované so 

zachovaním anonymity respondentov a nebudú sa vyhodnocovať podľa jednotlivých fakúlt či 

vysokých škôl; hlavným cieľom je zistiť aktuálny stav z celoslovenskej perspektívy. 

Výsledky prieskumu budú zverejnené na webovom sídle SAAVŠ v 1.štvrťroku 2025. Zber 

dát pre tento kvantitatívny prieskum je realizovaný prostredníctvom online dotazníka, do 

ktorého je možné sa zapojiť najneskôr do 15. 11. 2024. 

V závere informovala, že od 3. 10. 2024 je spustená absolventská anketa, ktorá bude 

otvorená do 2. 12. 2024. O výsledkoch ankety bude následne informovať po spracovaní 

výsledkov.   
 

 

Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania dal poverený rektor slovo dr. Grendovej, 

podpredsedníčke AS TU, ktorá sa rokovania zúčastnila v zastúpení pána predsedu.  Dr. 

Grendová informovala, že do 24. 10. 2024 je možné predkladať návrhy na členov Správnej 

rady TU v zmysle vyhlásenej výzvy. Zároveň v mene predsedu AS TU požiadala, aby 

prípadné materiály, ktoré by mali byť súčasťou programu AS TU, boli predložené najneskôr 

do 23.10. 2024.  

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora  

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

Trnava, 21. 10. 2024 


